
 

Årsmøde og generalforsamling i By- og Markedsfester   
Den 9. november 2024 , Vissenbjerg  

Referent :  Ejvind Hoff 

09.30–10.00 Ankomst, registrering, morgenkaffe og faglig udveksling. 

Faglige indlæg om formiddagen 

 

OS byder velkommen. 

 

10.00 Beredskab Fyn, Leder Forebyggende Afdeling v/Kenny Christensen Midlertidig etablering af 

festpladser, salgs- og campingområder og forsamlings- telte – med udgangspunkt i Bygningsreglementet 

og Bilag 11 gældende fra sep- tember 2024 – Herunder lidt om mulighederne for afvigelser i forhold til 

Bilag 11. 

Kenny sender slideshow og link til Bilag 11 efterfølgende, som lægges på hjemmesiden 

Vigtigt : søg i god tid ! , forventnings afstem med myndigheder . 

 

10.45 New Loop- hvorfor et retur-/pantsystem v/Co-founder & COO Gitte Saaby Kjær 

Retur-/pantsystem omhandler ikke kun krus, men også andet emballage m.v.  

Kontakt gerne. Gitte@newloop.dk 

Retur rate på 80 % på Roskilde festival . 

Gitte sender slideshow, som vi lægger på hjemmesiden. 

Nudging er vigtigere end pant . 

11.15 Pause 

11.25 Narko og andre euforiserende stoffer på vores festpladser – Hvad gør vi – og kan vi forebygge ? 

Fyns Politi v/Politiass. Christian Boutrup  

 

12.10 Sidste nyt – status på bl.a. regeringens udspil omkring afbureaukratisering 

på foreningsområdet. 

Ringrider festen: fastsættelse af hvem som har ansvar på de forskellige dele af pladsen : tivoli, festteltet, 

pladsen.  

mailto:Gitte@newloop.dk


 
Registrering af tatovører . Husk at det er tatovører som selv sørger for godkendelse af midlertidig salgssted.  

Per : opfordring til at sørge for at der står i festens regler. At stadeholdere selv skal sørge for at de 

overholder gældende lovgivning. 

Der er plads til forbedring af B&M´s hjemmeside MHT oplysning om hvad er det for nye regler, 

Der vil fremover blive delt mellem medlemmer og ikke medlemmer . Evt med login. 

Erling Bonnesen , opdaterer forsamlingen på hvor er “ en fest -en ansøgning “. 

Ønsker om flerårig tilladelser , så man letter byrden. 

 

12.40 Frokost 

 

13.30  

Generalforsamling 2024 

Dagsorden: 

Valg af dirigent 

Forslag og valgt : Christian. Ørbæk marked  

Konstaterer at generalforsamling er lovlig indvarslet.  

13/10 via mail . 

 

Beretning for Sammenslutningens virke i det forløbne år. 

OS sender beretning i sin fulde længde til EH  

Opdatering af hjemmeside i 2025  

Per . Opdate på Gastest som er arrangørs ansvar 

Mogens . Opsamling på BR 18 og Bilag 11 

Beretning godkendt.  

Åbenrå ringrider fest , stor ros til foreningen. Bliv mere synlige . 

”Kødben” til de nye medlemmer, så de melder sig ind og får den fulde pakke. 

 

Aflæggelse af revideret årsregnskab for Sammenslutningen 

Medlems oversigt på hjemmesiden .  



 
Søren gennemgår regnskab. 

Regnskab og budget godkendt. 

Indkomne forslag, skal være bestyrelsen (formanden) i hænde senest 1. november 2024 

Ingen indkomne forslag . 

Fastsættelse af medlemskontingent for det påbegyndte regnskabsår. -  

Kontingent hævet til 600,- 1200,- og 1750,- for de 3 grupper . 

Budget for det kommende år. 

Godkendt. 

Valg til bestyrelsen  

Ejvind Hoff. Ikke genvalg 

Jakob Sørensen ikke genvalg 

Rolf Brosolat  

Mogens Lorenzen 

 

Forslag : 

Jeroen Schotemeijer , Vorbasse Marked 

Pernille Sørensen, Græsted veterantræf 

Rolf Brosolat  

Mogens Lorentzen 

 

Alle valgt med klapsalve 

 

Valg af suppleanter: 

På valg er:  

Jan Fogh. 

Carsten Greenwich-Wagner. 

 

Forslag : 

Modtager begge genvalg 



 
Begge valgt 

Carsten Greenwich-Wagner. 1. Suppl 

Jan Fogh. 2. Suppl 

Alle valgt med klapsalve 

 

Valg af revisor. På valg er : 

Anneli Jensen 

Modtager genvalg  

 valgt med klapsalve 

Valg af revisorsuppleant: 

På valg er: 

Mia Vestenkjær, Sørby Marked modtager genvalg 

Forslag : 

Jette Lunde, Vorbasse Marked 

valgt med klapsalve 

 

Ekstern medarbejder : EH til håndtering af nyhedsbreve og hjemmeside  

EVT : 

Foreslår at samle forsikringer , så man sikrer at man får alt dækket. 

Per : oplyser at Tryg har en speciel. Event forsikring. 

Ørbæk og Vorbasse har brugt forsikringsmægler. 

Opfordring til komme med indlæg til nyhedsbrev , så vi får et bredere indhold. 

Opfordring til medlemsmøde i foråret med aktuelle emner, Dette kan evt være somTeams møde med fagligt 

indhold 

 

Christian : Gastest skal synes af Sikkerhedsstyrelse , det er arrangørs ansvar ! 

 

Næste bestyrelsesmøde : 

12. december 2024  kl 17 i Ørbæk midtpunkt 


